
Dobro obiskani živinski sejmi na Barju
Kljub čedalje bolj negotovim časom in vse plitvej-

šim žepom občanov, so živinski sejmi na Barju še
vedno kar dobro obiskani. To bi veljalo še zlasti za
sejemsko prodajo prašičev, ki jo pripravljajo vsako
sredo, medtem ko je po konjih nekoliko manj pov-
praševanja odkar se je ustavil izvoz.

»Prašiči se dobro prodajajo že zato. ker je prav
zdaj čas kolin. Na voljo je kar široka izbira, od
odojkov pa do pitanih prašičev, težkih po stodvajset,
stopetdeset ali še več kilogramov. Kmetje prihajajo
ne le iz Slovenije, ampak tudi iz sosednje Hrvaške in
Bosne, in povečini so zadovoljni s tem sejmom,«
pravi direktor Kmetijske zadruge Ljubljana Jože
Tanko.

Sejmišče poleg Kmetijske zadruge Ljubljana poča-
si postaja že pretesno, zato pri KZ pa tudi na občini
razmišljajo, da bi ga primemo razširili. S tem bi, kot
pravi Jože Tanko, kmetje dobili še primernejši kme-
tijski prostor, kjer bi se razen dnigega lahko tudi
vzajemno spoznavali. Pri KZ Ljubljana pa razmišlja-
jo še dlje: že drugo leto naj bi na tako razširjenem
sejmišču pripravili večdnevni sejem in razstavo gove-
di, konj in kmetijske mebanizacije, vse to pa bi
dopolnil še z raznimi strokovnimi predavanji (že v ne-
deljo, 9. decembra pripravljajo tudi sejem rabljene

Šestletna kobila Mojca iz Grosuplja. Cena: 27
milijard

kmetijske tehnike, na katerem bodo lahko kmetje
prodajali in kupovali rabljeno kmetijsko opremo).

»Ljubljana in okolica nujno rabita svoj kmetijski
prostor za sejme in razne druge kmetijske priredilve.
zato porebujemo potrebno razumevanje tako občine,
kakor mesta Ljubljane,« pravi Jože Tanko.
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